
Manželství je tatínek, maminka a děti.
Někteří úchylové to však vidí jinak. Budou
Piráti a aktivisté prosazovat i sňatky s ovcí a
pedofilii jak je to běžné u islámu?
- CZ24 News | 10. května 2021

ČESKO: Zvláštní doba. Pustím televizi, zapnu internet, zvednu záchodové prkénko, všude se
bojím, že na mne vyskočí nějaký slabomyslný Pirát, zdegenerovaný aktivista, nebo třeba
vykulená Adamová Pekarová. A všichni mi začnou vyčítat moji údajnou fobii vůči homosexuálům. Tak
to ale není. Já sám jsem hetero, ale mezi těmito lidmi mám kamarády i kamarádky a vzájemně se
respektujeme. S některými jsem o tom mluvil a troufám si říci, že většině z nich vadí duhové cirkusy,
které spolupořádá v Praze Pirát Hřib, zvaný Hřib Satan. Vadí jim i současné debaty ohledně
manželství lidí stejného pohlaví a tyto debaty považují jen za politickou hru. Oni, nebo ony sami jsou
spokojeny za to, že mohou žít v registrovaném manželství, které by jistě mohlo být více doladěno, ale
sami cítí, že nazývat to manželstvím nedává smysl.

Cituji slova Nikoli Bornové, která žije v homosexuálním svazku 15 let: „přetvářet pojem
manželství tak, aby udělal radost LGBT aktivistům, mi přijde jako úplná zbytečnost a vlastně i
pitomost“.  „Jen připomenu, že registrovaných párů je u nás jen asi dva a půl tisíce – od roku 2004
jich vzniklo cca 3 600, z toho se už cca 900 stihlo rozpadnout. Takže žádné velké terno – jestli
správně počítám, jde jen o 0,04% populace. A kvůli tomu se dělají takové bouře? O adopcích dětí ani
nemluvím – víte, že ročně se reálně adoptuje jen asi 500 dětí a někdy se čeká i 10 let? “

Ano manželství je jisté privilegium. Je to svazek muže a ženy, cílem manželství je, nebo by měla
být funkční rodina a děti. Nic na tom nemění fakt, že né vždy je , nebo může být takto manželství
naplněno. Ale, přiznejme si, manželství u nás nemá mnoho výhod. Přesto aktivisté, nejrůznější
pseudohumanisté, eurohujeři se snaží institut manželství zcela rozbít , degradovat a o poslední
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výhody institut manželství připravit

Co budou Piráti, aktivisté, vykulená Adamová Pekarová (pokud se zatím úplně nezblázní),
co budou prosazovat dál ? Sňatek bači s oblíbenou ovcí, nebo pedofilii, tak jak je běžné u islámu ?
Ono to není zcela k smíchu. První náznaky, první oťukávání, již tady je.
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